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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:635 Alkobommar i våra hamnar

Alliansregeringen gjorde försök med alkobommar i hamnar. Försöken slog väl 
ut och utvärderingen pekade på mycket positiva effekter. Därefter har dock 
ingenting hänt. Det har nu gått snart fyra år, och fortfarande finns det inga 
alkobommar uppsatta i våra gränshamnar.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

När och var kommer den första alkobommen att sättas upp i någon gränshamn?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-23
Besvaras senast
2018-01-31 kl. 12.00


